北京市密云区 2020 届初三二模考试 英语试卷答案及评分参考

- 一、单项填空 (共6分,每小题0.5分)
 - 1. B 2. B 3. D 4. D 5. B 6. A 7. D 8. C 9. A 10. A 11, C 12. C
- 二、完形填空 (共8分,每小题1分)

13. C 14. B 15. A 16. D 17. D 18. C 19. B 20. A

三、阅读短文,选择最佳选项。(共26分,每小题2分)

21. B 22. D 23. A 24. C 25. C 26. D

27. C 28. B 29. C 30. B 31. D 32. A 33. C

四、阅读短文,回答问题。(共10分,每小题2分)

- 34. Ridiculous.
- 35. The right brain and left brain myth.
- 36. He may use the left brain more.
- 37. Around the time we turn 18 years old.
- 38. Myths and facts about the brain.

五、书面表达 (共10分)

Possible versions:

题目①

Dear Peter,

I'm writing to apply for the volunteer. My name is Li Hua, from Class 1, Grade 3.

I think I'm the right person because I have many strong points. First of all, I do well in English and my oral English is quite good. Besides, I'm always ready to help others and good at working with people and I have been a volunteer before. What's more, I'm outgoing and it will be no problem for me to get along well with foreigners.

I want to do the work because it's a great chance to improve my English. Most importantly,

I think it's my honor to introduce Miyun and our school to the foreign friends. I want to bring happiness to them, too.

I'm looking forward to your early reply.

Yours, Li Hua

题目②

Waste sorting (垃圾分类) plays an important role in protecting the environment. I start with small things every day to sort waste. Whenever I see litter on the ground, I pick it up and throw it into the right bin. At home I help my parents sort the waste and put it into different bins. What's more, I often remind people around me of doing waste sorting.

I think all such small things are beneficial to our environment. Waste sorting is not only meaningful but also necessary. Let's take action to make our environment better and better.

评 分 标 准

第一档: (9~10分)

完全符合题目要求,观点正确,要点齐全。句式多样,词汇丰富、语言准确,语意连贯,表达清楚,具有逻辑性。

第二档: (6~8分)

基本符合题目要求,观点正确,要点齐全。语法结构和词汇基本满足文章需要。语言基本通顺,语意基本连贯,表达基本清楚。虽然有少量语言错误,但不影响整体理解。

第三档: (3~5分)

部分内容符合题目要求,要点不齐全。语法结构和词汇错误较多,语言不通顺, 表达不够清楚,影响整体理解。

第四档: (0~2分)

与题目有关内容不多,只是简单拼凑词语,所写内容难以理解。

